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OR.0057.8.2022 

 
 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ  

Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM  

tj. 26.10.2022 r. - 14.12.2022 r. 

 
 

 W okresie sprawozdawczym zajmowałem się następującymi sprawami: 

- 26 października br. wziąłem udział w spotkaniu dotyczącym prowadzonych inwestycji  

na Rynku Maślanym, w Tryfcie, na ul. 3 Maja oraz ul. Starogardzkiej, 

- tego samego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej oraz Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej, 

- 27 października br. wziąłem udział we wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej 

w Skórczu, 

- 31 października br. wziąłem udział w wideokonferencji Wojewody Pomorskiego dotyczącej 

dystrybucji węgla przez gminę,  

- 3 listopada br. wziąłem udział w spotkaniu z wójtem Gminy Skórcz oraz wójtem Gminy Osiek 

w kwestii organizacji dystrybucji węgla na terenie naszych gmin, 

- 6 listopada br. wziąłem udział w kolejnym turnieju piłkarskim Krzysztofa Kuczmy, który 

odbył się na Stadionie Miejskim w Skórczu, 

- 7 listopada br. wziąłem udział w spotkaniu z Konserwatorem Zabytków Powiatu 

Starogardzkiego, 

- tego samego dnia spotkałem się z potencjalnym wykonawcą usługi związanej z dystrybucją 

węgla na terenie naszej gminy,  

- 8 listopada br. wziąłem udział w XLII sesji Rady Miejskiej, 

- 9 listopada br. wziąłem udział w posiedzeniu Zarządu i Komisji Rewizyjnej LOT Kociewie, 

- 10 listopada br. wziąłem udział w uroczystościach pogrzebowych byłej pracownicy Urzędu 

Miejskiego w Skórczu, 

- 11 listopada br. wziąłem udział we mszy św. w intencji Ojczyzny, 

- 16 listopada br. wziąłem  udział w konkursie kulinarnym organizowanym przez WTZ Caritas 

Skórcz, 

- 18 listopada br. wziąłem udział w uroczystej gali Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej 

oraz GUS Gdańsk, na której to Gmina Miejska Skórcz otrzymała medal i dyplom pamiątkowy 

jako Lider Powiatu Starogardzkiego, 

- tego samego dnia wziąłem udział w podsumowaniu Kociewskiego Cyklu Biegowego, 
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- 21 listopada br. ponownie wziąłem udział w wideokonferencji Wojewody Pomorskiego 

dotyczącej dystrybucji węgla, 

- 22 listopada br. wziąłem udział w spotkaniu wspólnoty mieszkańców przy ul. 27 Stycznia 8 

w związku z planowaną przebudową w roku 2023 ulicy Norwida, 

- tego samego dnia wziąłem udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów  

i Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej, 

- 24 listopada br. wziąłem udział w Zgromadzeniu Związku Gmin Pomorskich, 

- 25 listopada br. w biurze notarialnym w Starogardzie Gdańskim podpisałem akt sprzedaży 

lokalu mieszkalnego przy ul. Ogrodowej, 

- 29 listopada br. wziąłem udział w posiedzeniu LGD Chata Kociewia, 

- tego samego dnia wziąłem udział w podsumowaniu działalności Stowarzyszenia MX Skórcz 

w 2022 roku, 

- 30 listopada br., wraz z inspektorem budowalnym, ponownie dokonałem przeglądu muru 

oporowego przy ul. Starogardzkiej 33 – 35. Podczas wizji lokalnej określiliśmy dwie 

możliwości dokonania jego przebudowy, 

- 1 grudnia br. wziąłem udział w Konwencie Powiatów z Województwa Pomorskiego  

i Śląskiego, który odbył się w Skórczu, 

- 4 grudnia br. wziąłem udział w spotkaniu z Mikołajem na Rynku Maślanym w Skórczu,  

- 5 grudnia  br. wziąłem udział w XLIII sesji Rady Miejskiej w Skórczu, 

- 6 grudnia br., na zaproszenie starosty starogardzkiego, wziąłem udział w konwencie 

prezydenta, wójtów i burmistrzów powiatu starogardzkiego, 

- 9 grudnia br. wziąłem udział w spotkaniu podsumowującym działalność WFOŚiGW  

w Gdańsku w 2022 roku, 

- 12 grudnia br. wziąłem udział w uroczystej Gali Stypendialnej, podczas której wręczone 

zostały stypendia Marszałka Województwa Pomorskiego, 

- tego samego dnia wziąłem udział w corocznym spotkaniu opłatkowym samorządowców  

z Biskupem Pelplińskim, 

- 14 grudnia br. wziąłem udział w uroczystości wręczenia złotego medalu „Za długoletnią 

służbę” panu Romanowi Jerkiewiczowi. Wręczenia medalu dokonał Wojewoda Pomorski 

Dariusz Drelich w obecności Prezesa Związku Gmin Pomorskich Błażeja Konkola.  

 

Informuję także, że w okresie sprawozdawczym, jak zwykle, na bieżąco, nadzorowałem  

i koordynowałem zadania realizowane przez pracowników Urzędu Miejskiego i kierowników 

jednostek organizacyjnych.  


